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Interpellation av Juan Carlos Cebrian (S) om anmälningar 
av vårdcentraler till Patientnämnden 
 
Under hösten 2011 uppdagades en rad missförhållanden vid flera av Carema Cares 
äldreboenden i Stockholm. Vi Socialdemokrater reagerade mot bakgrund av dessa 
avslöjanden och krävde en medicinsk revision av bland annat Carema Sjukvårds 
verksamheter för att säkerställa hög patientsäkerhet och kvalitet.  
 
Nu visar det sig att Carema Vårdcentral i Farsta har fått flest anmälningar till 
Patientnämnden jämfört med alla andra vårdcentraler i Stockholms län, närmare 
bestämt 32 stycken. 
 
Med anledning av detta önskar jag fråga ansvarigt landstingsråd: 
 

1. Hur följer du upp antalet anmälningar till Patientnämnden? 
 

2. Har det vidtagits några åtgärder för att komma till rätta med de problem som 
finns på Carema vårdcentral i Farsta?  

 
3. Om det inte har vidtagit några åtgärder, vad tänker du göra för att Carema 

Vårdcentral i Farsta ska se till att öka kvaliteten och bemötandet i den vård de 
erbjuder och på så sätt minska antalet anmälningarna till Patientnämnden? 

 
4. På vilket sätt redovisas antalet anmälningar till Landstingets 

Sjukvårdsstyrelser? 
 
Stockholm den 15 mars 2012  
 
 
 
Juan Carlos Cebrian 

 
 


	Interpellation av Juan Carlos Cebrian (S) om anmälningar av vårdcentraler till Patientnämnden

